



شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع)  
Raysut Cement Company (S.A.O.G)

**Subject: Resignation of a Member of  
Board of Directors**

Raysut Cement Company (S.A.O.G) would like to inform the Capital Market Authority, Muscat Securities Market and the Shareholders with the following:  
Mr. Hussein bin Abdullah Ahmed Al Haddad has resigned as a member of Board of Directors, Audit Committee, Executive Committee and Nomination and Remuneration Committee of the company on 14<sup>th</sup> June 2020 due to personal reasons.

The Board of Directors thanked Mr. Hussein bin Abdullah Ahmed Al Haddad for his efforts during his service as an independent board member and wishes him all the best for his future endeavors.

The board of Directors is in a process of seeking for an alternative to the vacant position, and it will be disclosed as soon as possible.

Ghose Jotirmoy Pratul Krishna  
Chief Executive Office

**الموضوع: استقالة أحد أعضاء مجلس الإدارة**

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) أن تحيط علماً كل من الهيئة العامة لسق المال وسوق مسقط للأوراق المالية والمساهمين بالآتي:  
أن الفاضل/ حسين بن عبدالله بن أحمد الحداد عضو مجلس الإدارة قد قدم استقالته من عضوية مجلس إدارة الشركة ، وبالتالي استقالته من منصبه كعضو في لجنة التدقيق واللجنة التنفيذية ولجنة الترشيحات والمكافآت اعتباراً من 14 يونيو 2020م لأسباب شخصية.

ويتقدم مجلس الإدارة بالشكر الجزيل للفاضل / حسين بن عبدالله بن أحمد الحداد على الجهود المبذولة من قبله خلال فترة عمله كعضو مجلس إدارة مستقل ويتمنى له التوفيق.

كما أن مجلس الإدارة بصدد البحث عن بديل للمركز الشاغر، وسيتم الإفصاح عن ذلك في القريب العاجل.

جوش جوترموي براتول كرشنا  
الرئيس التنفيذي

